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 משולחן מנהל הקהילה | צביקי וייל

 קהילה יקרה, 

 השיפוצים במרפאה מסתיימים בימים אלו, אני מבקש להודות ליהודה לדרמן שהוביל את הפרוייקט מטעמנו, 

ג'ודי וד"ר ורדה, אסתר אלכסנדר, נעמי  –לשירותי בריאות כללית על המימון והביצוע, ולצוותי המרפאה והארכיון 

 על הסבלנות, הנעימות והמאמצים הרבים. השיפוץ הביא אותנו למצב בו יש מרפאה נגישה ונעימה,  –ליפשיץ 

אך חידד ביתר שאת את החוסר במיקום מתאים יותר לארכיון. יחד עם ועדת תכנון אנו חושבים על האפשרות להעבירו  

 אל מול המרכולית. אפשרות זו היא טובה, אך כרוכה בעלויות מרובות. נעדכן בהמשך.

כפי שפורסם, בעוד כשבועיים ייערכו בחירות להנהלת הקהילה, ונשמח שתושבות ותושבים המעוניינים יגישו את 

 מועמדותם להנהלה. פירוט בהמשך.

בישיבת הנהלת הקהילה שנערכה השבוע, נידון נושא הקליטה, שהוא אחד האתגרים המהותיים שיעמדו בפני מעלה גלבוע  

 .0202בשנה הקרובה, וזאת לאור שינויים רבים שנערכו בשנים האחרונות. נושא זה יהיה בראש תכניות העבודה לשנת 

 

 בחירות להנהלת הקהילה.

 בתקופה זו מסתיימת הקדנציה של ההנהלה הנוכחית.

אנחנו קוראים לתושבים ותושבות בקהילה שרוצים להיות חברים בהנהלה ולהשפיע על החיים הקהילתיים שלנו בשנים 

 הקרובות להציע את מועמדותם.

מאז הקדנציה האחרונה ועם הגידול   חברים. 5נציגי ציבור + יושב הראש )בעבר ההרכב כלל  6הרכב ההנהלה הנוכחי הוא 

בישוב, נוסף נציג ציבור(. הישיבות מנוהלות ע"י מנהל הקהילה. מזכיר הקבוץ ויו"ר הקבוץ מצטרפים לישיבות 

 כמשקיפים.

  חברי ההנהלה הנוכחיים הם צדוק ליפשיץ, משה כץ, מוריה עדן, יאיר גרינבוים, מורן מילוא ואילת צביאל. 

מורן, יאיר ואילת מסיימים קדנציה אחת והביעו את רצונם   צדוק, משה ומוריה מסיימים שתי קדנציות בהנהלה.

להמשיך להיות חלק מהנהלת הקהילה והם מועמדים להנהלה לקדנציה נוספת. הנוהג של החלפה מדורגת של חברי 

   ההנהלה משפר את עבודת ההנהלה ומשמר ידע וניסיון ומועיל לכולנו.

 מוזמנים להתייעץ עם חברי ההנהלה ולשמוע מהם על פעילות ההנהלה ועל האפשרות להשתלב בנבחרת הבאה.

תקנון האגודה מאפשר לאגודה    עד לקדנציה הנוכחית, הקפדנו על כך ששניים לפחות מתוך חברי ההנהלה הם חברי קבוץ.

החקלאית )"הקבוץ"( לדרוש זאת. לבקשת הנהלת הקהילה הנהלת הקבוץ החליטה הפעם לא להציב דרישה והחלטה זו 

 אושרה על ידי אסיפת הקבוץ ולכן בבחירות הקרובות לא יהיה שריון לחברי קבוץ.

בכוונתנו לקיים את הקלפי לבחירת ההנהלה הבאה באמצע חודש נובמבר ולנצל את החודשים שנותרו עד סוף השנה 

 .0202לחפיפה ולהכנה משותפת של תכנית העבודה והתקציב לשנת 

 .12/11/00מוזמנים לפנות לצביקי או ליצחק עד ל  –תושבות ותושבים הרוצים להציע את מועמדותם 

 

 



   

 משולחן מזכירת הקיבוץ | הילה שטיין

 לפני כשבועיים התקיימה אסיפת חברים שעסקה בחלקה בבחירות הקרובות להנהלת הקיבוץ. 

הציגו את עצמם, ואת האופן שבו   -גם החדשים וגם אלו שהביעו נכונות להמשיך  לקדנציה שניה  -כהכנה לכך המועמדים 

 הם תופסים את התפקיד של חבר/ת הנהלה. 

יצחק, עינת לב ורוס סינגר, אשר מחליפים את אביאל -ההצבעה בקלפי נערכה בהמשך. לקדנציה ראשונה נבחרו גידי בן

 הטב, טל אליהו ועמרי כרמי. לקדנציה שניה נבחרו נעמי ליפשיץ ומוריה לדל.

 אנו מברכים את חברי ההנהלה החדשה ומאחלים להם הצלחה רבה בעבודה החשובה של הובלת הקיבוץ.

זו ההזדמנות להודות לחברי ההנהלה היוצאת על עבודה מאומצת של שנים כחברי הנהלה. הרגשנו כולנו את תרומתם 

בחשיבה ובשיקול הדעת, ברוח החברית ובהתמסרות ,גם אחרי יום עבודה עמוס,  -הגדולה להנהלה ולקידום הקיבוץ

 לטובת כולנו. 

 אנגלברג שהצטרפו השבוע לחברות בקיבוץ! -ברוכות הבאות למשפחות איזיקוביץ וזידרמן

 אנו מתרגשים עם כל הצטרפות למעגל החברים החדשים.  

כמזכירת הקיבוץ אני שמחה להיפגש עם כל מי שמגלה ענין לבחון אפשרות כזו. אנחנו מודעים לצורך בתהליך הכולל 

הכרות עם מאפייני הקיבוץ שלנו, אופן ההתנהלות והמשמעויות של צעד זה. בשל כך בנינו מודל המורכב ממפגשים 

 כלכליים וחברתיים כאחד.  -המאפשרים הבנה של  ההיבטים השונים

 המתעניינים מוזמנים ברצון לפנות אלי.   



  במעגלי החינוך | שני סקייסט

חברי שבט השחר יוצאים הלילה )חמישי( למסע לילי מחוזי של בנע בעקבות חלוציות ציונית דתית בקום  -בני עקיבא

 תודה עידו ובנימין!(.  -המדינה באיזור טירת צבי עם המדריכים התותחים שלהם )אע״פ שהם כבר במיל׳

 תהנו המון ותמשיכו לייצג אותנו בכבוד!
 

נפתחות מחר בשעה טובה! בהצלחה רבה. השיפוץ בבית הילדים הימני ברחבת בית ‘ הפעילות לכיתה ג -חינוך חברתי

  הכנסת הושלם גם הוא, ותודה גדולה ליהודה לדרמן ואייל רובינסון על הניהול והסיוע.

  ז תחל בע״ה בשישי הבא עם יונית שלנו, ירדן רנד ואיילה בת השרות.-הפעילות לכיתה ו -ועוד חדשות משמחות

 ה׳.-ד׳ ו -אנחנו ממשיכים לחפש במרץ מדריכ/ה להשלמת המערכת לשתי השכבות הנותרות

   מי מצטרפ/ת לצוות הנהדר הזה? :(
 

והורי התיכון על מפגשים נהדרים השבוע ושיח חשוב שהשאיר רצון לדיוק ‘ תודה להורי כיתות ג -מפגשי הורים ונוער

יערך בע״ה במוצאי השבת. מפגשים עם שכבות הנוער ‘ ז-‘העשיה והרגשת שותפות משמעותית. מפגש להורי כיתות ו

 השונות יערכו גם הם בימים הקרובים.
 

ולנו חשוב שלא יהיה ילד/ילדה שלא יהיו -לפתיחתן של עוד ועוד קבוצות )טפו טפו..( מתלווה נטל כספי  -סיוע בתשלום

רשומים רק בשל קושי כלכלי. אנחנו מבקשים ממשפחות שזקוקות לסיוע בעניין הזה כרגע לפנות אלי או אל רעיה פורת 

  על מנת שנוכל לנסות לסייע דרך הקרן הקהילתית.
 

הנפלאות יצטרפו בשבוע ‘( ז-‘לרננה )שדות+חטיבה+נוער( ואיילה )מרכז הקליטה+חינוך חברתי כיתות ו -בנות שרות

 שתי בנות חדשות ונהדרות! -הבא עם תחילתו של חודש נובמבר הבא עלינו לטובה

מגיעה אלינו מקרית גת לשנה שניה אחרי שנה ראשונה משמעותית בגן תקשורת בפתח תקווה. היא תשרת  -טלאור פיטיגו

  בתקן בוקר בשדות ואצלנו בקיבוץ בבתי הילדים ביסודי.

מגיעה אלינו מחולון, גם היא לשנה שניה אחרי שנה ראשונה כרכזת נוער בגרעין שדות נגב. נועה תשרת בשק״ד  -נועה נקש

 דרכא בתקן הבוקר ואצלנו כרכזת גרעין נחשון ומדריכה בנוער.

את טלאור יאמצו משפחות פורת ושגיא ואת נועה משפחות דדון וכהן )שמוליק ונועה(. תודה רבה לכם ולשאר המשפחות  

 רננה( על השותפות!-איילה, איזיקוביץ ודור-)רפופורט וכרם

 לתפקיד המקשרת נכנסה אבישג מילר ותחליף את רעות נבו. תודה רבה לשתיכן על הטוב שהיה ומה שיהיה.

תספרו לה על כמה נהדר כאן ותפנו אותה  -אנחנו עדיין מחפשים קומונרית לסניף... אם שמעתם/ן על מישהי שמתעניינת

 (-אלי ;

במהלך השבוע האחרון נפגשתי עם שלושת מנהלי בתי הספר )ותודה לצביקי שהצטרף בשדות ושק״ד(  -מפגשי הסעות

  לגבי עניין הבטיחות והמוגנות בהסעות בהמשך לשיח שהחל כבר בשנה שעברה ע״י ועדת חינוך ופסית.

  הפתרון האידיאלי כמובן הוא נוכחות מבוגר אך לצערנו כל הניסיונות לאפשר מציאות כזו בערוצים השונים עלו בתוהו.

פרויקט מנהיגות של הכשרת ילדי כיתות   -עם הנתונים המגבילים הקיימים הגענו לרעיון ניסיוני עם הנהלת שק״ד ושדות

עם ליווי והכוונה של אחראי ההסעות בשקד )שי מועלם( ושדות )מיכל ישראלי(. הליווי  -ו׳ כמשקיפים בהסעה, ברוטציה

והם כמובן יצ׳ופרו בבית ובבית הספר על תפקידם החשוב. גם נוכחות שתי בנות  -ימשך גם כאן בבית במעלה גלבוע

 השירות שלנו בהסעות בשדה אליהו מוסיפה הרבה טוב וביטחון.

והורים וילדים מוזמנים לפנות אליהם.   -הם הכתובת לכל בעיה שמתעוררת בהסעה -מיכל ושי מבקשים להזכיר -בנוסף

  הם אכן מטפלים בעניינים שמגיעים אליהם ברגישות ומיידית.

בביכורים נבנה בשנה שעברה מודל מושקע בעניין ההסעות, וכרגע הנהלת בית הספר מבקשת להמשיך איתו, ללא נאמני 

והם מעודדים את ההורים והילדים  -הסעה מכיתות ו׳. גם שם יש נוהל טיפול מיידי בבעיות בהסעה המגיעות לפיתחם

  שיסעו לשלום ויחזרו בשמחה ובבטחה הביתה, אמן. לדווח.

 

שירי שטיין, נרית זליגר, רעיה בורגנסקי, אדווה גן, פסית שיח, רינה לכר, ישעי צביאל, יאיר  -ועדת חינוך ומנהלת חינוך

 גרינבוים ושני סקייסט.



   

 מקווה | ליני שטיין

 טובלות ומארחות  טובלות שלום,

 למי שלא מכירה אותי , אני ליני שטיין ואני אחראית על המקווה במעלה גלבוע )מעל שלושים שנה(.

אני שמחה ללוות בנות למקווה. עדיף לתאם בבוקר ואז נקבע שעה. אם אני לא עונה לוואטסאפ אז רצוי להתקשר. 

 במידה ושכחת לתאם, אפשר גם ברגע האחרון. אפשר גם לתאם איתי שעות מאוחרות אם אתם מגיעות הביתה מאוחר.

 אם אני לא נמצאת, אני שמחה לחפש מחליפה.

אני גם אחראית על הבניין וכל התפקוד של המקווה. אני מבקשת להתקשר אלי או להשאיר לי הודעה אם יש איזשהו 

 תקלה או הערות כלליות.

 אסור להשתמש במים חמים בשבת.

 אין לטבול כשהמסנן בבור הטבילה פועל )הוא עובד על שעון שבת ואמור להיות מכובה בשעות הטבילה(.

אחרי שפתחתם את הדלת תחזירו את המפתח למקום כדי לאפשר לעוד בנות להיכנס. יש אפשרות לנעול מבפנים. 

 ביציאה חייבות להקפיד לנעול את הדלת ולהחזיר את המפתח למקום.

אני מבקשת מכן לקחת אחריות על השארת מקווה נקי ומסודר אחרי השימוש. לבדוק שאין שערות, לכלוכים בכיורים, 

 מקלחת, קירות, ולנגב את הרצפה. זה לא נעים להשאיר חדר לא נקי להבאה בתור.

 לקחת מגבת מהארון? יש לכבס בבית ולהחזיר.

לחבילה. אין לקחת בלי להשאיר כסף או לשלוח ליונית גרוס בפייבוקס. אפשר לקנות גם אצלי ₪  2עדי בדיקה עולים 

 בבית.

 אני נכנסת כל יום לבדוק ניקיון ורמת חומר חיטוי במים.

 לתת לאורחות להיכנס למקווה בלי ליווי שלי או אישה ממעלה גלבוע.  אין

 לנשים מבחוץ שהן לא אורחות שלכן )זה נותן אפשרות לקנות דברים לייפות את המקווה(₪  02אנחנו לוקחות 

 

 בכל שאלה והארה אפשר לפנות אלי

 תזכו למצוות!

 

 

 בית כנסת | קובי שחם 

 .לשמחתנו, הקהילה גדולה ואין הרבה מקום בביכנס, בעיקר בעזרת נשים

 אולם ללא סימון חיצוני  -אמנם מקום קבוע לתפילה הוא חשוב, ולכן קבענו מקום אחד לכל משפחה בבית כנסת

 . )רשימה אצל קובי(

 .ס“אנחנו מציעים להוריד את הסימונים הקבועים של המקומות על מנת שכל אחד ירגיש בנוח לשבת בכל מקום בביכנ

 בהמשך אנחנו מתכננים להחליף את השולחנות בעזרת נשים בריהוט בית כנסת רגיל על מנת להכפיל את המקומות.



   

 הכר את...| מאת אלירן עוזרי

( 23יובל לכר! יובל ) -הכירו את הזוכה בתחרות "הכר את" הראשונה בהיסטוריה

הוא מעג"לניק מלידה, אח של דקלה דרור, בן דוד של עמיחי ולך, ובנם של משה 

(, 12(, ראם )10מותיקי מעלה גלבוע. נשוי לרינה, אבא של שהם ) -וחנה לכר ז"ל

 (.3גפן )

 (  מעלה גלבוע )או יותר נכון בית חולים העמקמאיפה אתה במקור? 

 במה אתה עוסק?

עוזר להם לא לפחד מכסף, לנהל אותו נכון ולהשקיע אותו בחכמה.  -בבוקר עובד בחוות הרוח ובערב יועץ כלכלי למשפחות

 (☺ומיד פעם נותן גם הרצאות בתחום )אם מחפשים אצלכם בעבודה

 עם מי היית רוצה לשבת לכוס קפה?

   שנים אשמח לכוס קפה )עם עוגה שלה(  צריך קצת לעשות השלמות  12עם אמא שלי אחרי 

קבוצות שמתחרים בכל  12נהגים ב 02יש  .1סדרה בנטפליקס שנקראת פורמולה איזה ספר או סרט אהבת במיוחד? 

 העולם. מאחורי הנהג יש אלפי עובדים ומאות מיליונים שמושקעים. מומלץ בחום גם למי שלא בהכרח אוהב ספורט.

 את הרוח... הפיזית והאנושית.מה אתה הכי אוהב במעלה גלבוע? 

מקבלים תשובות מכוס חלב ועד עזרה לסחוב מקרר )חוץ  -אצלנו בחצר איזו קבוצת ווטסאפ קיבוצית הכי פעילה אצלך? 

 מזה שהיא קבוצה שהחברים בה מתחלפים אז לא משעמם אף פעם(

שלמרות שאנחנו חור ופתרונות התעסוקה בעמק לא ספר על דבר שהתחדש/התחדד אצלך בעקבות המגורים כאן. 

 מזהירים, כל שנה מגיעות משפחות למעלה גלבוע..

 ... ספר שני דברים שלא הרבה אנשים יודעים עליך

   א. הייתי ביותר מדינות ללא דרכון מאשר כאלה עם דרכון 

 (☺דוחות תנועה ולא שילמתי על אף אחד מהם )ותודה למשרד הביטחון  2ב. קבלתי בחו"ל 

 

 

 

 
 לקהילה היקרה שלנו,

  שלנו. הקהילה לכם, להודות רצינו וכייפית. מטורפת מצווה בני שבת עברנו

והגעתם! שתגיעו ביקשנו הכל. על רבה תודה

  איתנו. ולהתפלל לחגוג באו אנשים כמה מאליו מובן לא זה

  כאן. שלנו החיים את אוהבים אנחנו למה הבינו ממש מחו״ל שלנו והחברים המשפחה

  שלנו. הקהילה של האווירה את הרגישו גם הם

   ביחד. הקהילה את לראות איזה כיף

 

  בשמחות. ביחד לחגוג שנמשיך

  באהבה,

 פייפרניק משפחת



 | אילת צביאל  ?מה שלומנו -תרבות 

 

 ובכן, מי זוכר.ת שהיו חגים לפני רגע, 

 חשוון חלף עבר לו. -אפילו ראש חודש מר

ובכל זאת, החורף בפתח ואנחנו בתרבות נשמח להיפגש למרות 

 !הרוח ואולי אפילו בגללה

אז מה מחכה לנו? המון שיתופי פעולה בין תרבות לספריה, 

  .קליטה,חינוך ואפילו לצח"י

מומלץ לשים על המקרר כדי שלא  -ז מצורף בעמוד הבא“הלו

  .תפספסו דברים חשובים
 

  !!רגע, והכי חשוב

  ?חשבתם שתרגיל הוא רק תרגיל

אנחנו הפכנו אותו לאירוע קהילתי כיפי, שבו נכיר את המשפחות 

 !!החדשות. אז תביאו סוודר לתרגיל... כי אחריו יהיה שמייח
 

 סיור לכבוד השישים** **

 עדי הולצמן תערוך סיור ביום שישי ר"ח כסלו, 

 .שקלים ויהיה דרך הנהלת חשבונות 15התשלום ירד ל

 

 





 ארגון פעמונים | אבישג מילר
 

קהילה יקרה , זכיתי והשנה ארכז את פעילות ארגון "פעמונים", בעמק המעיינות ובבית שאן. פעמונים הוא ארגון חברתי 

 .ללא כוונת רווח

מציאות  –הארגון שואף למציאות שבה משפחות בישראל מנהלות חיים כלכליים, מאוזנים ואחראיים בדרך ישרה 

חברתי. בעמק המעיינות ובבית שאן, אנו פועלים לגיוס מתנדבים נוספים . מי מכם שמעוניין  -שתסייע בבניית חוסן כלכלי

 .לשמוע פרטים, מצ"ב פרסום לערב חשיפה בקרוב

בנוסף, בכל קהילה וקהילה, התקיימה פגישה עם מנהל קהילה והמזכירה החברתית, במטרה למפות את הצרכים 

 .בנושא כלכלת המשפחה ומתן כלים לניהול כלכלי נכון -השונים ,עליהם ניתן לענות ע"י הרצאה או סדנא מהארגון

 .בהמשך, נפרסם מועדים להרצאות כלליות לחברי הקהילה

פעמונים מציע שירות ליווי פרטני חינמי, למשפחות המעוניינות לקבל כלים לניהול כלכלי . אפשר לפנות באופן עצמאי 

  .באתר: פעמונים מגלים אחריות

 ..גם אצלינו יש מתנדבים פעילים *

 שוקי שפיגל הוא אחד מהם. 

לדבריו "להתנדב בפעמונים זה 

לתרום הרבה ע''י השקעה 

.כיון שלפעמים כל מה  .מועטה

שמשפחה צריכה זה הכוונה, הדרכה 

או שינוי הסתכלות וגישה ומשם 

הדרך כבר יותר קלה ובה הם יצעדו 

 ..."באופן עצמאי

אוריה גן, גם מבין המתנדבים 

בארגון. כרגע בהפסקה:( לדבריו 

חסד  "התנדבות בפעמונים היא

וצדקה אמיתית ומשמעותית. יצירת 

שינוי בעל משמעות ארוכת טווח. 

 ".קשר עם אנשים

עידית זיו גם היא מתנדבת פעילה. 

מוזמנים לפנות אליהם ולשמוע 

 ):מכלי ראשון

 

לפרטים ולשאלות מוזמנים לפנות 

 2526452913אליי, אבישג מילר 

בברכת "איש לאחיו יעזורו ולאחיו 

 ...."יאמר חזק

 

 

 

     62:02  בשעה 2111166, לקראת ההכשרה, תתקיים בזום בתאריך ערב חשיפה למתנדבים

 בתיאום מראש1  -קישור יישלח לנרשמים1    לאחר מכן, יתקיימו ראיונות אישיים 

 shamir@paamonim1orgלשאלות או בירורים       



 

 בספריה | נעמי בשיא אמה קור

סוף השנה מתקרב, ועלינו לנצל את שאריות התקציב שאנחנו מקבלים מהמדינה, בגין היותנו ספריה רב יישובית.  •

ולכן אני פונה אליכם שתשלחו לי הצעות לרכישת ספרים עם המלצות טובות עליהם. הכוונה לספרים מכל הסוגות 

 )ז'אנרים(: ילדים ונוער, מבוגרים, סיפורת ועיון. 

 (.0/11) עד יום רביעי, ח' מרחשווןאת ההצעות עליכם להעביר אלי ממש בימים הקרובים,             
 

 5-01לילדים לגילאי לאחר תקופת יובש ארוכה אנחנו שמחים לקיים אצלנו הצגה  •

 של תיאטרון אורנה פורת. ליצן החצרההצגה היא            

 השחקנים: ישראל גוריון/יוסי טולדו, גיל צרנוביץ           
 

 קונץ ליצן החצר מגורש מהארמון על ידי המלך ובמקומו מחפש המלך ליצן חדש, צעיר ומוכשר.      

 אך קונץ אינו מוותר ומתכוון לחזור לארמון. הוא הולך אל הקוסם הגדול בתקווה שמילת קסמים תסייע לו במשימה. 

 אך הקוסם שולח אותו למסע שבו לומד קונץ שבכדי להיות אמן מרתק יש צורך בהרבה יותר ממילת קסמים פשוטה. 
 

 הצגת ילדים מרגשת,  צבעונית ומצחיקה החושפת את הילדים לעולם התיאטרון.

 פרטים נוספים במודעה המצורפת. 

 ההצגה תתקיים באולם הישיבה . 
 

להכניס דברי מאכל ומשקה לאולם בזמן ההצגה, גם על מנת לכבד את השחקנים  וגם כדי לשמור על שלא אנחנו מבקשים 

ניקיון האולם. רק כך נוכל להמשיך להשתמש באולם לכל אירועי התרבות שלנו, באדיבותו ורצונו הטוב שלמוטי תורן,  

 המנהלן של הישיבה, ואנו מודים לו על כך. 

 אני סומכת עליכם ההורים שתקבלו זאת בהבנה ושתעזרו לנו לשמור על הניקיון.

 



 

 

 

 

22/01/22 

 פרוייקט משימתיות מעלה גלבוע – עמותת נוה מלכישוע

 

 במסגרתפרוייקטמרגששהסתייםלאחרונהלקחוחלקנשותמעלהגלבועעםקהילתהנשיםשלמלכישוע,

"ביתמיכל".הפרויקט,שכללמפגשיםופעילויותשלנשיםמהיישובעםנשות"ביתמיכל"במלכישוע,נחתם

 לאחרונהבפעילותבסטודיונגיעהשליסכה.הנשיםיצרווההנאההייתהצרופה.

 אנורוצותלהודותעלההשקעה,הנתינהושיתוףהפעולהשלכלהמשתתפותלאורךהשנה

 .ולתרומהשלקהילתמעלהגלבוע,זהוזמןאיכותיקרשמספקרגעיםשליצירהוחדווהלנפש

זוהיהזדמנותגםלהודותלגליתכרםשחברהלשיתוףפעולהעםנשותונערותמלכישועסביבלוחהחגים

 .העברי,מודותעלההתגייסותועלהרחבתהדעתוהלב

 

 בברכה,

 ענת צרפתי

 רכזת "בית מיכל"

 

 

 

 אנומצטרפיםלמיליםהחמותשלענתומודיםלכלמישלקחהחלקבהשתתפותו/אובהעברתהמפגשים

 וכןתודתנונתונהגםלועדתמשימתיותולהילהשטייןבראשה.

 

פרוייקטיםמסוגזהמעשיריםומתרימיםאתשניהצדדיםואנושואפיםלקייםפרוייקטיםנוספיםביןקהילת

 מעלהגלבועלקהילותמלכישועכברבקרוב.

 

 אוריהגןואורטלבןצבי.

 

 


